

5D4N 探索越南好风光~ 河内/下龙湾/宁平

HANOI/HALONG BAY/NINH BINH

Singapore ≼ Hanoi Tour Code: JVHH









Tam Cốc





行程次序,以當地旅社安排為准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.



Halong Bay





SCHEDULE

SINGAPORE **₹** HANOI

Check in Hotel After Dinner

HANOI (est.3HRS) HALONG

- ☑ Ha Long Bay Cruise Tour (est. 4HRS)
 - * Enjoy Seafood Lunch on Cruise
 - * Paradise Cave
 - * Dog Stone
 - * Fighting Cocks
 - * Dinh Huong Islet
- ☑ Ha Long Night Merket

HALONG (est.3HRS) HANOI (B/L/D)

- ☑ Ho Chi Minh Mausoleum (Outlook) (Closed on every Mon & Fri, Whole Month of Oct-Nov)
- ☑ Ba Dinh Square
- ☑ Hanoi Old Quarter
 - * Hoan Kiem Lake
 - * Hanoi Cathedral
 - * Train Street

HANOI A (est.2HRS) NINH BINH (est.2HRS) HANOI

- ☑ Tam Coc Boat Tour (est.1.5 HRS)
- ☑ Enjoy Dinner at Hanoi Sen Buffet

HANOI **₹** SINGAPORE

(B/MOB)

HA LONG

Ha Long Bay - Located in northern Vietnam, is a UNESCO Natural Heritage Site recognized in 1994. The bay is famous for its emerald waters, nearly 2,000 limestone islands, and spectacular caves. A half-day boat trip offers stunning views of these unique rock formations and a chance to explore its dramatic caves.

HA NOI

- Ho Chi Minh Mausoleum After President Ho Chi Minh passed away, a granite mausoleum was built to keep and display his embalmed body. Its design mixes the style of Lenin's Mausoleum in Moscow with traditional Vietnamese architecture. Today, it's not only a place to learn about Vietnam's history, but also a symbol of national pride for the Vietnamese people.
- Ba Dinh Square It is a famous square in Hanoi, where President Ho Chi Minh read the Proclamation of Independence, officially founding the Democratic Republic of Vietnam in 1945.
- Hanoi Old Quarter Known as the "36 Ancient Streets," this historic district earned its name from the old guild streets, each once dedicated to a specific trade such as silverwork, paper, or silk. The quarter still preserves its traditional layout, with narrow, bustling alleyways full of life and history. Today, it blends the old and new, featuring craft shops, souvenir stores, and local artists' studios, offering a vibrant glimpse into Hanoi's cultural heritage.
- Hoan Kiem Lake Also known as the "Lake of the Returned Sword," this natural freshwater lake is one of Vietnam's most significant cultural and historical landmarks. Renowned for its scenic beauty, the lake is surrounded by charming French colonial architecture. According to legend, King Lê Lợi returned a divine sword to a sacred turtle here, giving the lake its name.

NINH BINH

Tam Coc - A tranquil natural gem in Ninh Bình, Vietnam, where limestone karsts rise beside lush rice paddies. Enjoy a leisurely boat ride along winding waterways that pass through three natural caves adorned with stalactites. Scenic reflections, dramatic cliffs, and serene waters create a picture-perfect landscape, earning Tam Cốc its name, "Three Caves."

OPTIONAL TOUR:

- 1. Hanoi 36 Ancient Street Trishaw / Buggy Car (Include Tips) 30 Minutes *Min 10 Pax * - RM 40/Pax 2. Vietnamese Body & Leg Massage 90 Minutes (Include Tips, Guide & Transportation) - RM 120/Pax
- 3. Vietnamese Leg Massage 90 Minutes
- (Included Tips, Guide & Transportation) RM 120/Pax 4. Kayaking at Halong Bay 30 Minutes *Min 10 Pax*
- RM 50/Pax



√ 4 Breakfast / 3 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

★ Ninh Binh Cuisine

- ★ Hanoi Bun Cha Cuisine
 - ★ Seafood Cuisine
 - ★ Hanoi Sen Buffet

★ Vietnamese Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Ha Noi A25 Luxury Hotel or Similar Class ✓ Ha Long Song Loc Hotel or Similar Class
- x3 Nights x1 Night



精简行程

-₹ 新加坡 র 河内

(机上用餐/晚)

☑ 入住酒店

第二天 河内 🖨 约3小时 下龙湾

(早/午/晚)

- ☑ 下龙湾游船之旅(时长约4小时)
 - *午餐在船上享用海鲜餐
 - *天堂洞
 - *狗岩
 - *斗鸡岩
 - *香炉石
- ☑ 下龙夜市

第三天

下龙湾 🖨 约3小时河内 (早/午/晚)

☑ 胡志明主席陵寝(外观) (每个周—和周五,十月至十—月全月闭馆)

- ☑ 巴亭广场
- ☑ 河内歌剧院
- ☑ 河内老城区
 - *还剑湖
 - *河内大教堂
 - *火车街

第四天

河内 🗐 (约2小时) 宁平 🗐 (约2小时) 河内 (早/午/晚)

- ☑ 三谷 乘舟游览(预计时长约1.5小时)
- ☑ 晚餐享用河内Sen莲花庭自助餐

第五天 河内 🛪 新加坡

(早/机上用餐)

推荐自费项目:

- 1. 河内36古街三轮车 / 电动车游览 (含小费) 30分钟 - RM 40/人(最少10人)
- 2.越南全身及腿部按摩90分钟
- (含小费、导游及交通安排) RM 120/人
- 3.越南腿部按摩90分钟
- (含小费、导游及及交通安排) RM 120/人
- 4. 下龙湾划皮艇30分钟 RM 50/人 (最少10人)

◆ 下龙湾 - 位于越南北部,是联合国教科文组织于1994年认定的世界自然遗产。这里以碧绿的海水、近2000座石灰岩岛屿和壮观的溶洞而闻名。一次半日游的船行可欣赏到这些独特岩层的迷人景色,并有机会探索其令人惊叹的洞穴。

河内

- ◆ 胡志明主席陵寝 胡志明主席陵寝是在胡志明主席逝世后为纪念他而建,以花岗岩结构庄严矗立,用于安放和展示经过防腐处理的遗体。 陵墓设计融合了莫斯科列宁墓的风格与越南传统建筑元素,体现庄重与民族特色。如今,这里不仅是了解越南近代历史的重要场所,也象征着越南人民对领袖的敬仰与国家的自豪感。
- ◆ **巴亭广场** 它是河内著名的广场,1945年胡志明主席曾在这里宣读《独立宣言》,正式宣布越南民主共和国的成立。
- ◆ 河内老城区 被称为"三十六古街",因昔日每条街专营一种手工或商品而得名,如银街、纸街、丝绸街等。街区至今仍保留传统格局,狭窄街巷交错,既繁华热闹,又充满历史韵味。这里汇集各式工艺品店、纪念品铺和本地艺术家工作室,融合了古老与现代。
- ◆ **还剑湖** 还剑湖又称"归还宝剑之湖",是一座天然的淡水湖,也是越南最重要的文化和历史地标之一。湖景秀丽,湖畔街道以迷人的法式殖民建筑闻名。传说黎利王曾在此将神剑归还给神龟,因而得名。

中亚

◆ **三谷** - 位于越南宁平省,是一处山水交融、静谧如画的自然胜地。乘舟缓行于蜿蜒水道,两岸石灰岩峰峦叠翠,稻田铺展如毯,水面倒映天光云影,如入世外桃源。河道需穿行三座天然溶洞,洞内钟乳石垂挂,光影交错,幽深神秘,"三谷"之名亦由此而来。



- ✓ 4早餐/3午餐/4晚餐 风味餐:
- ★ 河内烤猪肉粉丝
- ★ 海鲜餐
- ★ 特色越南餐

- ★ 宁平风味
- ★ 河内Sen莲花庭自助餐



酒店住宿(4晚)

- ✓ 河内 A25 酒店或同级
- ✓ 下龙湾宋禄豪华酒店或同级

x3晚

x1晚

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

河内 HANOI



货币 Currency	Vietnamese Dong - VND 越南盾 - VND	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate	1000 VND = MYR 0.18 1000 越南盾= 马币 0.18 *Subject to currency of the day**以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code	Vietnam :+84 越南 :+84
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket	类型/Type A - 两脚扁型插头/2 flat blade pin 类型/Type C - 两个圆脚插头/2 round pin
时差 Time Different	Vietnam - Malaysia is 1 hour ahead of Hanoi 越南标准时差慢马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过25公斤。 Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 25 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.
气候 Weather	□ Summer 夏季 1月 - 12月 Jan to Dec 18°C - 35°C		
飞机型号 Aircraft Type	Boeing 787		*Subject to change**可随时更改*
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	ate:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加 Agent Collection 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	四费:
	GD Partner:		

